
 
       
 Groningen, 27 november 2014 
 
 
 
 
 
 

 
Aan: de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten 
 
Betreft: schriftelijke vragen werkgelegenheidsvraagstuk door decentralisatie jeugdzorg 
 
 
Geachte mijnheer de voorzitter, 
 
De decentralisatie van de jeugdzorg naar de gemeenten en de transitie van de jeugdzorg 
gaat gepaard met een flinke bezuiniging. Die is slechts deels door vergroting van de  
efficiency op te vangen, maar heeft ook weerslag op de werkgelegenheid in de zorg.  
De provincie Groningen heeft relatief veel werkgelegenheid in de zorgsector. De effecten 
van de bezuiniging en het bijbehorende verlies van werkgelegenheid zal naar 
verwachting leiden tot werkeloosheid voor een flink aantal medewerkers in de zorg.  In 
de voormalige Commissie Welzijn, Cultuur, Wonen en Leefbaarheid is door GroenLinks 
meerdere malen aandacht gevraagd voor de ongewenste uitstroom van gespecialiseerde 
medewerkers.  
 
De fractie van GroenLinks heeft de volgende vragen over de transitie van de jeugdzorg: 
 

1. Bent u het met ons eens dat het van groot belang is dat baanverlies en de 
daarmee gepaarde kennis waar mogelijk voorkomen dan wel opgevangen wordt? 
 

2. Van hoeveel medewerkers in de jeugdzorg worden contracten niet verlengd door 
de transitie van de jeugdzorg? 
 

3. In hoeverre is er op dit moment contact en afstemming met de gemeenten over 
mogelijke overname van personeel dat overtollig wordt bij de (jeugd-) 
zorgaanbieders? 

 
4. Is de eerder door GroenLinks aangedragen  banenpool reeds opgezet, zodat  

gespecialiseerd personeel voor geïnteresseerde bedrijven eenvoudig te vinden 
is?  
 

5. Is er vanuit de provincie Groningen omscholingsbudget beschikbaar? Indien dit 
nog niet het geval is, bent u bereid vanuit de gedachte aan een warme overdracht 
hier financiële middelen voor beschikbaar te stellen? 

 
Namens de Statenfractie van GroenLinks,  
Gerda van Galen en Nienke Homan  


